
Negyvenhat középisko lás 
diák kicsengetési ünnepsé-
ge zajlott pénteken a szé  kely -
 keresztúri Orbán Balázs Gim-
náziumban. A matematika, 
informatika, illetve filológia, 
intenzív idegennyelv szakon 
végzetteknek Demeter Le vente 
iskolaigazgató azt tanácsolta, 
hogy a végtelenül sok lehetőség 
közül válasszák azt, ami leg-
inkább megfelel számukra, le-

gyen mindig elég önbizalmuk 
és legyenek nyitottak az újra. A 
tanintézet vezetője után a balla-
gók nevében mondott beszédet 
diáktársuk, majd a tizenegye-
dik osztályosok búcsúztatták a 
végzős évfolyamot. Az ünnepsé-
gen a tanulmányi eredmények, 
valamint a diákok és pedagó-
gusok szavazatai alapján ki-
osztották a tanintézet Orbán 
Balázs-díjait, továbbá a tele-

pülés polgármestere, a peda-
gógusszövetség, felsőoktatási 
intézmény, politikai szerveze-
tek, alapítványok és vállalko-
zások ismerték el jutalmakkal 
a ballagó diákok tanulmányi 
eredményeit, a tantárgyverse-
nyeken elért teljesítményüket, 
iskolai és iskolán kívüli közös-
ségi munkájukat és önkéntes 
tevékenységeiket.

SZ. I.

A javítás alatt lévő útszaka-
szokat gyakran használó 
autósok azt kifogásolják, 

hogy a kivitelező szakaszosan 
dolgozik, így több nap is elte-
lik, amíg folytatják a munkát 
egy-egy útrészen. Legyalulják 
az utat, úgy hagyják, nekifog-
nak máshol, aztán valamikor 
visszatérnek és leaszfaltozzák. 
Ezt nem volna szabad megen-
gednie a városvezetésnek – vé-
lekedett a munkálatokról egy 
székelyudvarhelyi taxis. Olyan 
információk is érkeztek szer-
kesztőségünkbe, hogy a javítá-
sokat végző Stravia Group Kft. 
több párhuzamos megbízást is 
elvállalt, ezért akadozik a szé-
kelyudvarhelyi kivitelezés.

A szegélykövekre vártak

„Valójában két nap volt, ami-
kor egy másik munkaponton 
egyszerre több munkafázist 
kellett végeznünk, de teljesen 
akkor sem állt le a munka a vá-
rosban, csak részlegesen” – kö-
zölte megkeresésünkre Pálffy 
Domokos, az útépítő vállalkozás 

vezetője. A Hunyadi János utcai 
munkálatokkal kapcsolatban 
azt mondta, az eredeti elkép-
zelésekhez képest módosultak 
a városháza prioritásai, ezért 
nem tudták előre beszerezni 
a javításhoz szükséges összes 
útelemet. Váratlanul kapták az 
értesítést, de betervezték az út 
legyalulását két nappal később-
re, vasárnapra, hogy minél ke-
vesebb fennakadást okozzanak 
a forgalomban. Ezen a szaka-
szon a szegélyköveket is ki kell 
cserélni, a helyszínre szállítá-
suk telt időbe – magyarázta a 
cégvezető. Pálffy szerint a vá-
rosvezetés korlátozott lehetősé-
gek mellett a leghatékonyabban 
szeretné elvégeztetni a szük-
séges javításokat, így érthető, 
hogy megváltozhatnak a prio-
ritások. A munkálatok hátrale-
vő részében csak a kedvezőtlen 
időjárás miatt történhetnek le-
állások, és hétfőn elkezdik a 
szegélykövek cseréjét a Hunya-
di János utcában, amit a jár-
dajavítás, majd a legyalult út 
leaszfaltozása követ – mondta 
az útépítő cég vezetője.

Egyeztettek a cégvezetővel

A cégnek egy előző megbí-
zása miatt valóban volt egy 
háromnapos leállás Székelyud-
varhelyen május második he-
tében, de erről egyeztettek a 
cégvezetővel, és kérték, hogy 
többé ne szakítsák meg a mun-
kát. Azóta megfelelően dolgoz-
nak, és Fülöp-Székely István 

szerint a Hunyadi János ut-
cai munkálatokkal kapcsolat-
ban nem merült fel ilyen jellegű 
probléma, ott alaposabb javí-
tásra van szükség, ezért ha-
ladnak lassabban. A városháza 
műszaki igazgatója elmondta, 
összességében elégedettek az 
útépítő cég eddigi munkájával, 
de a munkaritmust mindenkép-
pen szeretnék felgyorsítani. A 

városvezetésnek vannak esz-
közei a szerződés feltételeinek 
betartatására, de mostanáig 
nem volt szükség szankciók al-
kalmazására – válaszolta kér-
désünkre a műszaki igazgató, 
hozzáfűzve, hogy szeretnék, ha 
a kivitelező június második fe-
lére elvégezné az útjavításokat.
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Sebességbe kapcsolná a városháza az útépítő cég munkagépeit

Június vége a határidő
Összességében elégedett a székelyudvarhelyi 

városvezetés az útjavításokat végző vállalko-

zás eddigi munkájával, de az elmúlt napokban 

egyeztetniük kellett a cég képviselőivel egy 

többnapos kiesés miatt. A városháza műszaki 

igazgatójánál és a vállalkozás vezetőjénél a Hu-

nyadi János utcában zajló munkálatról is érdek-

lődtünk, amelyre vannak panaszok az autóveze-

tők részéről.

Nem lesz leállás. Az útépítő cég vezetője szerint csak az időjárás akadályozhatja a munkálatokat
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Elbúcsúztak a végzős diákok
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